
Referat af bestyrelsesmøde den 17. februar 2008 

Til stede var: samtlige bestyrelsesmedlemmer 

 

Pkt. 1.  Konstituering (vedtægternes §11, stk. 2) 

  Næstformand blev Henrik Tams Gildberg. 

Pkt. 2.  Fællesantenneanlægget 

 Som opfølgning på den orientering, der blev givet på bestyrelsesmødet den 10. juli 2007 af indehaveren af Expert i 

Aalbæk og næstformanden for Aalbæk Bugt Antenneforening, havde formanden i begyndelsen af januar haft et møde 

med disse. 

 På dette møde kom det bl.a. frem, at der til Antenneforeningen skulle betales en tilslutningsafgift, der skal bruges til at 

finansiere nedgravning af kablerne fra Hulsig til Kandestederne. Denne tilslutningsafgift bliver på kr. 1.875 incl. moms pr. 

husstand under forudsætning af, at mellem 95% til 100% af husstandene tilsluttes. 

Den TV/radio-pakke, man som minimum skal tilslutte sig, kommer til at koste kr. 1.040 årligt. For yderligere oplysninger 

om programpakker og muligheder hos Aalbæk Bugt Antenneforening henvises medlemmerne til www.aalbk.dk.  

Expert i Aalbæk skal have kr. 1.200 incl. moms pr. husstand for at opgradere foreningens teknikkasser. 

 Bestyrelsen har undersøgt muligheden for at opgradere fællesantenneanlægget til at modtage digitale signaler, således 

at der som minimum/en start kan sendes de 3 danske must-carry kanaler. 

• Expert i Aalbæk vil kunne udføre dette for kr. 25.000 pr. kanal excl. moms – dog kan der evt. opnås en rabat. Ved 

denne løsning kan det blive nødvendigt at opføre et antennehus med aircondition, da de digitale signaler kræver stabile 

omgivelsestemperaturer. Et sådant antennehus koster normalt mellem 50.000 og 80.000 excl. moms. 

Stofa afgav ultimo 2006 et tilbud på ombygning og opgradering af antenneanlægget, som det ser ud i dag, på kr. 

193.522 excl. moms. Afventer tilbagemelding fra Stofa om, hvorvidt dette tilbud stadig står ved magt. 

Kassereren oplyste, at grundejerforeningen under de nuværende omstændigheder får 50% sommerhusrabat på 

copydan-afgiften. 

Pkt. 3.  Gennemgang af regnskabet for 2007 

Kassereren gennemgik de enkelte punkter i regnskabet, der udviste en overskridelse af budgettet på kontoen Vej, 

grøfter, beplantning. Dette skyldes bl.a. snerydning foretaget i uge 8. Overskridelsen på kontoen Info/Website skyldes 

installering og abonnement på den trådløse internetforbindelse, der blev opsat i Info-boksen i slutningen af sommeren. 

Pkt. 4.  Gennemgang/drøftelse af budgettet for 2008 

Der blev udfærdiget et udkast til budget for 2008 med en kontingentforhøjelse til kr. 1.050. Kassereren redegør for 

begrundelsen for dette på generalforsamlingen. 

http://www.aalbk.dk/


Pkt. 5.  Generalforsamling lørdag den 22. marts 2008 

 Forløbet af generalforsamlingen bliver det samme som sidste år med start kl. 11 og efterfølgende spisning. Der er 

kommet ny forpagter og dermed også ny kok på Hjorths Hotel. Kokken vil lave stjerneskud, der serveres kl. 12.30. 

Drikkevarer for egen regning. 

 Der var ikke indkommet forslag fra medlemmerne inden deadline den 15. februar. 

Pkt. 6 Trådløs internet 

 Formanden havde fået nogle tilbagemeldinger fra brugere af det trådløse internet.  

Martin Christensen, Dødningebakken 20, som installerede routeren i Info-boksen sætter i uge 8 en kontakt op, så 

brugere kan resette routeren ved problemer. 

Pkt. 7. Orientering 

 Bestyrelsen har modtaget ansøgning fra ejerne af S 77 om at forlænge volden mod øst og samtidig gøre den lavere. 

Efter at have besigtiget det udførte var der enighed om at godkende korrektionerne. 

 Der er tillige modtaget ansøgning om tilladelse til terrænregulering fra ejeren af S 71. 

 Flere medlemmer har spurgt, om der også i år bliver mulighed for at få grenaffald fliset. Den årlige oprydning i 

foreningens fællesarealer vil blive foretaget i uge 8 og senere. Det blev vedtaget at tilbyde de medlemmer, der har 

behov for flisning, at tilmelde sig hos et af bestyrelsesmedlemmerne. De vil så mod betaling (som det var praksis for år 

tilbage), kunne få fliset deres grenaffald den dag foreningens afskårne grene m.m. skal flises. 

Pkt. 8.  Eventuelt 

  Der var ikke noget til dette punkt. 
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Bodil Haahr Poulsen 

 


